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Viser til fakturanr. 11004635, pålydende kr 9300,-

Denne fakturaen kommer til oss etter at kommunen mottar klage fra leieboere i 3. etg. Klagen går på

støy fra vekter. Både leieboere, kommunen v/ Erstad og fylket vet at vi jobber med å fjerne støyen.

Vi hadde befaring sammen, hvor fylket gav klar melding om at vi kunne fortsette som vi gjorde.

Vi fikk en mnd. på oss på til utføre forskjellige tiltak. Men etter bare to uker kommer dette brevet fra

kommunen underskrevet av Bastesen og Erstad. Her forlanger de reduserte åpningstider. Vi fikkjo

aldri denne måneden vi var lovet . Men redusert åpningstid har vi nå etterkommet mens vi venter på

at bruksendringen skal behandles. I dette tilfellet er nattåpent treningssenter ENESTE grunnen til at

vi må søke om bruksendring. Bygget er fra før regulert til næring. Men at vi skal få en regning fordi

noen beboere ledet av Moldekleiv klager for den minste ting er ikke riktig. Vi har ikke bedt om noe

skriv fra kommunen , ikke har vi «rekvirert» noe heller. Vi står oppført som rekvirent l!?? Det står

også « Avdekl<ing av ulovlig tiltak» Hvor kommer dette fra ? Vi tok kontakt da vi startet og fikk

beskjed fra Erstad om at vi sannsynligvis ikke trengte noen ny bruksendring siden bygget allerede var

godkjent som næring. Vi kunne bare drive ,så skulle han undersøke saken. Først når Moldekleiv

gjentatte ganger klager sin nød kommer dette skrivet, etter uker.

Ellers er detjo trist at man som ung grunder her i kommunen skal møte så mye motgang. Ã etablere

seg i Frekhaug er en svært tøff økonomisk investering og vi har ikke økonomi til å få så store

ekstrautgifter i en oppstart. Vi har ingen økonomisk støtte fra noe hold. Meland kommune burde

tatt så pass vare på unge grundere som ønsker å etablere seg i kommunen. Vi prøver å få til et godt

tiltak som skal være for alle. At vi må gjøre forandringer pga. støy erjo klart. Men det er ikke

nødvendig å belaste oss mere økonomisk enn påkrevd. Regner med at det kommer en faktura når

bruksendringen er behandlet også. Utover dette har vi brukt store summer på støytiltakene. Og vi er

tross alt en bedrift under etablering.

Håper dere behandler denne saken på en rettferdig måte.
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Kopi til Formannskapet.

Christer Fløysand .
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